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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht  
Postbus 1992 
6201 BZ Maastricht  
 
Maastricht, 23 augustus 2023 
 
Betreft: Schriftelijke vragen GroenLinks inzake zorgen om stijging van het aantal soa’s in Limburg. 
 
Geacht college, 

GroenLinks vernam al eerder - en ook vervolgens deze maand via 1Limburg, de Limburger en RTV 
Maastricht - dat het aantal soa’s stijgt. De grootste zorg zit vooral in de stijging van het aantal 
jongeren met gonorroe. Zie ook https://www.rivm.nl/nieuws/meer-soas-vastgesteld-in-2022-vooral-
toename-gonorroe 
alsmede https://www.1limburg.nl/amp/nieuws/2255321/steeds-meer-soas-ook-in-limburg-
nonchalante-houding 
 
De GGD gaat deze week tijdens de INKOM, de introductieweek voor nieuwe studenten, gratis 
condooms uitdelen. Volgens de GGD is het uitdelen van condooms een goede manier om met 
studenten in gesprek te gaan over seksuele gezondheid. Dit initiatief van de GGD is goed. Echter 
lazen we ook dat MBO studenten maar zeer beperkt deelnemen aan de INKOM, zie 
https://m.limburger.nl/cnt/dmf20230818_95145551 . 
Daarnaast las GroenLinks drie jaar geleden ook het volgende bericht in de Limburger 
https://m.limburger.nl/cnt/dmf20200713_00167971 
 
Iedereen in Maastricht moet toegang hebben tot goede zorg, GroenLinks wil hier graag in investeren. 
Preventie is heel erg belangrijk. Daarom stelt GroenLinks de volgende vragen - in het belang van de 
volksgezondheid van eenieder - aan het college. 
 

1. Ziet het college de noodzaak om de aanpak van seksuele gezondheid – samen met de GGD 
Zuid-Limburg – nog meer en wellicht beter aan te pakken nu de cijfers in 2022 zijn gestegen? 

2. Is het college het met GroenLinks eens dat we – behalve alle bezoekers op de INKOM – alle 
jongeren in Maastricht moeten bereiken in relatie tot het in gesprek gaan over seksuele 
gezondheid? 

3. Gaat de GGD Zuid-Limburg ook specifiek met het Vista College in gesprek om vervolgens ook 
daar met studenten het gesprek aan te gaan in relatie tot seksuele gezondheid? Dit alles in 
de hoop om ook jongeren op het MBO te bereiken (die niet de INKOM bezoeken). Ziet de 
GGD Zuid-Limburg daarnaast ook mogelijkheden om (nog meer) in gesprek te gaan met 
jongeren in het voortgezet onderwijs?  

4. Seksuele gezondheid is 365 dagen per jaar een belangrijk onderwerp in het belang van de 
gezondheid van eenieder. Wat gaat de GGD Zuid-Limburg de komende tijd nog meer doen in 
het kader van preventie en voorlichting n.a.v. de stijging van het aantal soa’s in 2022?
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In afwachting van uw reactie.  
 
Hartelijks,                       
Mark Mülders 
Gemeenteraadslid GroenLinks 


